
 

RO.0007.11.2024 

Rada Miejska w Wolborzu 

Protokół 

VII Sesja Rady Miejskiej w Wolborzu w dniu 23 września 2024 

Obrady rozpoczęto 23 września 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:09 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Arkadiusz Bąbol 

2. Dorota Bedyniak-Walaszczyk 

3. Joanna Biniek 

4. Krzysztof Czapla 

5. Barbara Dziubałtowska 

6. Marek Gajda 

7. Łukasz Jagiełło 

8. Bogumiła Jagodzińska 

9. Anita Kiszczak 

10. Zbigniew Klewin 

11. Bogdan Pytel 

12. Bronisław Rożek 

13. Janusz Swarbuła 

14. Paweł Swarbuła 

15. Gabriel Zaremba 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Andrzej Jaros – Burmistrz Wolborza 

2. Dymitr Jędryka – Zastępca Burmistrza Wolborza  

3. Izabela Midera – Skarbnik Gminy   

4. Elżbieta Bijoch – Sekretarz Gminy  

5. Grzegorz Adamczyk – dyrektor SP w Wolborzu 

6. Anna Drozdowska – dyrektor SP w Goleszach Dużych 

7. Wiesława Gralińska - dyrektor SP w Komornikach  

8. Ewa Wąchała - dyrektor przedszkola samorządowego w Wolborzu  

9. Marzena Kusideł – Kierownik MOPS 

10. Ewelina Hak – p.o. dyrektora WCK 

11. Magdalena Wnukiewicz – dyrektor MBP  

12. Iwona Czapla – prezes Stowarzyszenia na rzecz Szkoły w Proszeniu  



 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przyjęcia protokołu z VI sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Marek Gajda, 

Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, 

Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Barbara Dziubałtowska, Anita Kiszczak 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Izabela  Midera Skarbnik Gminy – zwróciła się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lądek-Zdrój.   

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poddał pod głosowanie 

wniosek o zmianę porządku obrad.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Marek Gajda, 

Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, 

Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 



 

Barbara Dziubałtowska, Anita Kiszczak 

3. Sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym: 

W dyskusji wzięli udział: 

 a) Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

31 sierpnia -  na stadionie miejskim  w Wolborzu odbyły się Gminne Zawody Sportowo-

Pożarnicze Ochotniczych Straży Pożarnych i Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych; w 

Lubiatowie odbył się festyn z okazji oddania do użytku okazałej wiaty; udział w festynie 

rodzinnym zorganizowanym w Łękach Szlacheckich; 

03 września -  udział w zebraniu  sprawozdawczo wyborcze w Kaleni 

05 września – udział w spotkaniu władz Gminy Wolbórz oraz Gminy Moszczenica i Będków w 

sprawie watahy dzikich psów , która przemieszcza się po terenie trzech gmin; udział w zebraniu 

sprawozdawczo wyborczym w Sołectwie Młoszów; 

06 września – udział w zebraniu sprawozdawczo wyborczym Sołectwa Studzianki; 

08 września – udział w dożynkach Gminno-Parafialnych w Wolborzu; 

09 września – udział w zebraniu sprawozdawczo wyborczy  Sołectwa Komorniki; 

13 września – udział w zebraniu sprawozdawczo wyborczym Sołectwa Wolbórz; 

 15 września - odbyły się Dożynki Powiatowe. Koła Gospodyń Wiejskich Żarnowica Duża i 

Młynary reprezentowały naszą gminę w Witowie-Kolonii; 

17 września – udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia;   

18 września - odbyła się Komisja wyjazdowa radnych Rady Miejskiej, podczas której oglądano 

gminne inwestycje; 

19 września – udział w posiedzeniu  Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego; udział w zebraniu sprawozdawczo wyborczym w Stanisławowie  - Sołtysem został 

wybrany Adama Krześlaka.  

20 września – odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

 

b) Burmistrza Wolborza. 

30 sierpnia -  odbyło się zebranie sprawozdawczo wyborcze w Polichnie. Sołtysem wybrano 

Krzysztofa Czaplę; 

31 sierpnia -  na stadionie miejskim  w Wolborzu odbyły się Gminne Zawody Sportowo-Pożarnicze 

Ochotniczych Straży Pożarnych i Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych; w Lubiatowie odbył się 



 

festyn z okazji oddania do użytku okazałej wiaty oraz pozyskania dotacji 24.000,00 zł na działania 

społeczne; 

02 września – uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego w Szkole Podstawowej w Wolborzu; 

03 września -  odbyło się zebranie sprawozdawczo wyborcze w Kaleni. Sołtysem wybrano 

Bogdana Pytla.  

04 września -  odbyły się zebrania wyborcze w Bogusławicach - wybrano sołtysem Iwonę 

Wlaźniak, a w Brudakach - Roberta Linka.  

05 września – odbyła się comiesięczne zebranie Sołtysów Gminy Wolbórz z udziałem Burmistrza., 

odbyły się  zebrania wyborcze w Młoszowie  - wybrano sołtysem Jakuba Pytla, a w Swolszewicach 

Dużych - Grzegorza Gonciarza. Burmistrz Wolborza spotkał się z przedstawicielami Gminy 

Moszczenica i Będków oraz Schroniska dla zwierząt bezdomnych w Bełchatowie. Tematem 

spotkania było wypracowanie wspólnego stanowiska dotyczącego wyłapania sfory psów, 

przemieszczającej się po terenie trzech gmin. 

06 września - odbyły się zebrania wyborcze w Studziankach - wybrano sołtysem Michała Pytla, a 

w Żarnowicy - Kamile Szost.  

07 września - zakończyła się II edycja Amatorskiej Ligii Tenisa Ziemnego pod patronatem 

Andrzeja Jarosa Burmistrza Wolborza; 

08 września - odbyły się Dożynki Gminno-Parafialne w Wolborzu; 

09 września - odbyły się zebrania wyborcze w Komornikach - wybrano sołtysem Aleksandrę 

Polewczyk, a w Żywocinie - Małgorzatę Lule. 

10 września - odbyły się zebrania wyborcze w Proszeniu - wybrano sołtysem Lecha Sońtę, a w 

Psarach Lechowa  - Sylwestra Lisa.  

11 września zebranie wyborcze odbyło się w Goleszach Dużych, sołtysem wybrano Zbigniewa 

Kelwina.  

12 września - zebranie wyborcze odbyło się w Lubiatowie, sołtysem wybrano Annę Gurdziałek.  

12 września - Burmistrz Wolborza spotkał się w Łodzi z wicemarszałkiem województwa Piotrem 

Wojtysiakiem.  

13 września - zebranie wyborcze odbyło się w Wolborzu, sołtysem wybrano Martę Smejdę; 

15 września - odbyły się Dożynki Powiatowe. Koła Gospodyń Wiejskich Żarnowica Duża i 

Młynary reprezentowały naszą gminę w Witowie-Kolonii. 

16 września - odbyły się zebrania wyborcze w Młynarach - wybrano sołtysem Barbarę 

Jagodzińską, a w Psarach Witowskich  - Arkadiusza Bąbola.  



 

17 września – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia;  odbyło się 

zebranie wyborcze w Świątnikach - sołtysem wybrano Monikę Jaros 

18 września - odbyła się Komisja wyjazdowa radnych Rady Miejskiej, podczas której oglądano 

gminne inwestycje; 

19 września odbyło się posiedzenie  Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego; odbyły się zebrania wyborcze w Lubiaszowie - wybrano sołtysem Ryszard 

Jaśkowskiego, a w Stanisławowie  - Adama Krześlaka.  

20 września – odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

Burmistrz Wolborza Andrzej Jaros zaprosił na wydarzenia organizowane przez Wolborskie 

Centrum Kultury: 

Spektakl „Być kobietą” 27 września 2024 r. godz. 18.00 WCK 

Podwieczorek z Gwiazdą Wiesław Ochman 10 października 2024 r. godz. 18.00 WCK 

Kabaret Fifa Rafa 18 października 2024 r. godz. 19.00 WCK 

 

4. Przedstawienie i rozpatrzenie informacji: 

 a) na temat remontów dróg gminnych; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza – poinformował, iż remonty cząstkowe nawierzchni dróg 

asfaltowych wykonano przy użyciu remontera typu Patcher, będącego na wyposażeniu Gminy 

Wolbórz. Wartość robót (stan na dzień 31.07.2024 r.) wynosi 186 923,08 zł, dla spółki KOM-WOL 

119 666,85 zł, w tym za emulsję asfaltową 44 444,74 zł. Powierzchnia wykonanych remontów 

wyniosła 3 560 m2. Remonty prowadzono również poprzez dwukrotne powierzchniowe utrwalenie 

w ramach zadania pn.: „Modernizacja nawierzchni asfaltowych dróg gminnych”. Zawarta w dniu 

21.03.2023 r. umowa z firmą PHU TOMRET zakładała modernizację nawierzchni asfaltowych 

dróg gminnych o łącznej powierzchni 3 300 m2. Wartość robót wyniosła 111 622,50 zł brutto. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 b) o działalności służby zdrowia na terenie gminy Wolbórz; 

Marek Gajda Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – poinformował, 

iż na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sport i Zdrowia Pan Michał Szymański przedstawiciel 

Spółki Amicus-Med. przedstawił szczegółową informację na temat funkcjonowania przychodni na 

terenie gminy Wolbórz. Podkreślił, iż współpraca między sektorem prywatnym prowadzącymi 

POZ na terenie gminy a samorządem układa się harmonijnie co przynosi korzyści dla 

mieszkańców.  

 



 

 c) o działalności  stowarzyszeń: 

  1) Stowarzyszenia Przyjaciół Wolborza; 

  2) Wolborskiego Towarzystwa Kultury i Turystyki; 

  3) Wolborskiego Stowarzyszenia Seniorów i Osób Niepełnosprawnych „Senior-Vigor”; 

  4) Stowarzyszenia Senior Uśmiech 

  5) Stowarzyszenia "Wirtuoz" 

Marek Gajda Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – dokonał 

podsumowania przedstawionych sprawozdań podczas posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia. Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.  

Zbigniew Klewin Przewodniczący Rady – podziękował prezesom stowarzyszeń za 

podejmowane działania na rzecz społeczności lokalnej  w tym przede wszystkim seniorów.  

Andrzej Jaros Burmistrz Wolborza – również złożył podziękowania za podejmowane 

działania, podkreślił, iż Gminę Wolbórz wyróżnia wielość organizacji. Stowarzyszenie Przyjaciół 

Wolborza, które krzewi historię o Wolborzu. Wolborskie Towarzystwo Kultury i Turystyki które 

zajmuje się głównie rekreacją rowerową, ale nie tylko, bo aktywnie uczestniczy w wydarzeniach 

kulturalnych. Wolborskiego Stowarzyszenia Seniorów i Osób Niepełnosprawnych „Senior-

Vigor” oraz  Stowarzyszenia Senior Uśmiech działają na rzecz seniorów, aktywizują ich i 

wspierają. Stowarzyszenie Wirtuoz które pozyskuje środki na wydarzenia sportowe ale również 

kulturalne.  

5. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza – poinformował, iż uchwała dotyczy nabycia 

nieruchomości. Działka oznaczona numerem 1093/3 o powierzchni 2,6069 hektara. Działka 

położona jest w Wolborzu przy Orliku oraz placu rekreacyjnym oraz boisku, to boisko górne oraz 

ten plac manewrowy, który niegdyś należał do technikum. Starosta za naszą prośbą, postanowił 

przekazać gminie na rozszerzenie usług kulturalnych.  

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

 



 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

 

Uchwała VII/54/2024  

 

 b) w sprawie zaliczenia drogi stanowiącej ulicę Gadki do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza – poinformował, iż zalicza się do kategorii dróg 

gminnych drogę stanowiąca ulicę Gadki na terenie miasta Wolbórz.  

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie zaliczenia drogi stanowiącej ulicę Gadki do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 

przebiegu; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 



 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

 

Uchwała VII/55/2024  

 

 

 

 c) w sprawie przejęcia od Powiatu Piotrkowskiego zadania publicznego z zakresu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Wolbórz; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza – poinformował, iż jak co roku Gmina Wolbórz 

przejmuje od Powiatu Piotrkowskiego zadania publicznego z zakresu zimowego utrzymania dróg 

powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Wolbórz. Podjęta uchwała pozwoli na 

podpisanie stosownego porozumienia.  

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie przejęcia od Powiatu Piotrkowskiego zadania publicznego z zakresu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Wolbórz; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 



 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

 

Uchwała VII/56/2024  

 

 d) w sprawie przyjęcia "Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Wolbórz na lata 2022-2023”; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza – poinformował, iż Raportu z wykonania Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Wolbórz na lata 2022-2023”został dokładnie omówiony na 

Komisjach.  

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie przyjęcia "Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wolbórz 

na lata 2022-2023”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

 

Uchwała VII/57/2024  

 

 



 

 e) w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańców Wolborza; 

Elżbieta  Bijoch Sekretarz Gminy – poinformowała, iż w dniu 12 sierpnia do Rady Miejskiej w 

Wolborzu wpłynął wniosek Mieszkańców zamieszkały przy drodze położonej na działce 32/7 , 

obręb 1 Miasto Wolbórz, w sprawie przekazania tej drogi na rzecz gminy i nadania nazwy ulicy. 

W związku z tym, że pismo wpłynęło do Rady Miejskiej, sprawą zajęła się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji w dniu 16 września. Po analizie tego wniosku Komisja uznała, iż organem 

właściwym w sprawach przejmowania dróg jest Burmistrz Wolborza, a w związku z powyższym 

należy wniosek przekazać w tej części burmistrzowi Wolborza, zaś jeśli chodzi o nadanie nazwy 

ulicy, komisja uznała wniosek za zasadny. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Krzysztof Czapla – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańców Wolborza; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

 

Uchwała VII/58/2024  

 

 f) w sprawie nadania nazwy ulicy; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza – poinformował, iż nadaje się drodze wewnętrznej, 

stanowiącej współwłasność osób fizycznych, oznaczonej numerem działki 32/7, położonej w 

obrębie ewidencyjnym nr 1 Miasto Wolbórz nazwę ul. Oliwkowa. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 



 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie nadania nazwy ulicy; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

Uchwała VII/59/2024  

 

 g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lądek-Zdrój; 

Izabela  Midera Skarbnik Gminy – poinformowała, iż w związku z powodzią na południu 

Polski uchwała zakłada udzielenie pomocy finansowej gminie Lądek-Zdrój w wysokości 50 

tysięcy złotych z przeznaczeniem na odtworzenie sieci kanalizacyjnej. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lądek-Zdrój; 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

Uchwała VII/60/2024  

 

 h) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2024-2033; 

Izabela  Midera Skarbnik Gminy – poinformowała, iż  podstawą zmian przyjętych wartości 

wieloletniej prognozy finansowej są zmiany w budżecie gminy Wolbórz wprowadzone 

zarządzeniem Burmistrza Wolbórz  16 września i uchwałą Rady Miejskiej z dnia 23 września. W 

związku z tym dochody budżetu zwiększają się o kwotę 100 425,69 zł i stanowią kwotę 73 731 

999,04 zł, z czego dochody bieżące zmniejszają się o kwoty 201 798,41 i wynoszą 57 859 919,93 

zł. Natomiast dochody majątkowe zwiększają się o kwotę 302 224,10 zł i po zmianach wynoszą 

15 872 079,11 zł. Jeśli chodzi o wydatki, ogółem zwiększają się o kwotę 100 425,69 zł i po 

zmianach wynoszą 77 446 175,87 zł, z czego wydatki bieżące zmniejszają się o kwotę 307 444,51 

zł  i wynoszą 55 355 417,16 zł, natomiast wydatki majątkowe zwiększają się o 407 870,20 zł                            

i wynoszą 22 090 758,71 zł. Różnica między dochodami i wydatkami bieżącymi zwiększyła się o 

kwotę 105 646,10 zł i wynosi 2 504 502,77 zł. Wskaźnik planowanej spłaty rat odsetek do 

wysokości dochodów zmniejszył się o 0,24% i wynosi w tej chwili 8,42%. Dopuszczalny wskaźnik 

to  19,23%. W załączniku przedsięwzięć poprawiono dwa zadania inwestycyjne, budowa zadaszeń, 

zadaszenie o stałej konstrukcji istniejącego boiska wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej w 

Komornikach do łącznej kwoty 3 897 999 zł. I drugie zadanie, budowa zadaszenia ostałej 

konstrukcji istniejącego boiska wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej w Proszeniu do łącznej 

kwoty 3,305,499 zł. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2024-2033; 

Wyniki głosowania 



 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

 

Uchwała VII/61/2024  

 

 i) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2024. 

Izabela Midera Skarbnik Gminy – poinformowała, iż w załączniku numer 1 w dochodach 

wprowadzono dotacje celowe z tytułu zwrotu wydatków wykonanych w ramach Funduszu 

Sołeckiego jest to kwota 168 037,17 zł. Kwotę 100 tysięcy złotych wprowadzono na realizację 

programu wsparcie systemu monitoringu suszy rolniczej. Wprowadzono środki w Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 kwota 658,55 złotych, na refundację podatku VAT za dostarczone 

paliwo gazowe. Wprowadzono również dochody własne gminy, w tym dzierżawę kół łowieckich 

w kwocie 1500 zł, wpływy ze sprzedaży gruntu kwota 80 tysięcy, 10 zł rozliczenia z lat ubiegłych, 

300 zł odsetki od nieterminowych płatności za zajęcie pasa drogowego, 2700 wpływy z opłat za 

wychowanie przedszkolne. Odpłatności za pobyt w oddziałach przedszkolnych dzieci z innych 

gmin, w oddziałach przedszkolnych i przedszkolach, razem to jest kwota 515 400 zł, wprowadzono 

13,79 zł jako odpis od dochodów uzyskiwanych z tytułu specjalistycznych usług opiekuńczych, 

wprowadzono zwrot zaliczki alimentacyjnej w kwocie 2304,60 zł, i dochody z tytułu 

odprowadzenia wód opadowych i roztopowych 4200 zł. W załączniku nr 2 wydatki - w dziale 

rolnictwo i łowiectwo wprowadzono 100 tysięcy na realizację programu wsparcia systemu 

monitoringu suszy rolniczej. W dziale transport i łączność wprowadzono 29 195,36 zł na 

utrzymanie i naprawę dróg gminnych oraz zdjęto 440 tysięcy z przebudowy drogi gminnej w 

Komornikach. W dziale gospodarka mieszkaniowa wprowadzono 28 tysięcy na zakup energii, 

wody i gazu. W administracji publicznej wprowadzono 40 tysięcy na zakup usług pozostałych. W 

dziale bezpieczeństwa publicznej i ochrona przeciwpożarowa wprowadzono dotacje w kwocie 20 

tysięcy dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wolborzu na zakup motopompy. Zmniejszono odsetki 

od kredytów i pożyczek 160 tys. zł. W dziale oświata i wychowanie wprowadzono 276 500 zł na 

budowę zadaszenia Proszeniu i 424 tys. na budowę zadaszenia w Komornikach. Wprowadzono 



 

zwrot kosztów pobytu dzieci w przedszkolach na terenie innych gmin w kwocie 22 tys. zł. W dziale 

pomoc społeczna wprowadzono refundację podatku VAT w kwocie 658,55 zł. W dziale gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska wprowadzono 50 tys. zł na dotację celową dla gminy Lądek-

Zdrój. Zdjęto środki z funduszu sołeckiego Sołectwa Psar Witowskich w kwocie 22 629,80 na 

budowę oświetlenia ulicznego i Sołectwo Golesze Duże 8000 zdjęto z zakupu  materiałów a 

przeznaczono na  utrzymania domu ludowego.  

 

 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Zbigniew Klewin, 

Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anita Kiszczak 

 

Uchwała VII/62/2024  

 

 



 

6. Informacje, komunikaty i sprawy różne. 

Joanna Biniek Radna Rady Miejskiej – poinformowała, iż od kilku sesji porusza temat opieki 

stomatologicznej na terenie gminy Wolbórz. W tej sprawie Gmina prowadzi od kilku lat 

korespondencję z NFZ, ostatnie pismo z sierpnia br. w których to NFZ informuje,  że jeśli ogłosi 

konkurs na świadczenie usług stomatologicznych to poinformuje o tym fakcie.  Podkreśliła, iż 

chciałby mieć pewność że zrobiła wszystko w tym temacie dlatego też pozwoliła sobie w imieniu 

Rady Miejskiej napisać petycję do NFZ, która zostanie poparta podpisami mieszkańców. Następnie 

przedstawiła treść petycji.  

 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin - poinformował, iż na 6 listopada zaplanowano 

wycieczkę dla Radnych i Sołtysów do Sejmu, natomiast wstępny termin szkolenia dla radnych 

został ustalony na dzień 7 listopada.  

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wolborzu 

 

Zbigniew Klewin  

Przygotował: Alina Banaszczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowy przebieg obrad znajduje się na stronie Portal Mieszkańca pod adresem: 

www.wolborz.esesja.pl/posiedzenia 

 

https://wolborz.esesja.pl/transmisja/57403/viiasesjaaradyaamiejskieja23awrze%C5%9Bniaa2024.

htm 
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